

## 《单词百科:skylight是什么意思?skylight怎么发音?skylight的解释和用法》

英语单词skylight是什么意思?skylight怎么读?skylight怎么发音?简答网为您整理了skylight的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### skylight怎么读

skylight的读音:[ ' ska ɪ la ɪ t]

### skylight的意思

1、n.天窗;

### skylight的相关词组

1、aeration skylight 通风天窗;

2、raised skylight 隆起天窗;

## skylight的近义词

- 1、 **fanlight** n.扇形窗;
- 2、 **window** n.窗户;窗口;陈列窗;空当;

## skylight的双语例句

- 1、 The skylight will provide good illumination from above.

顶上有天窗,光线会很充足.

- 2、 He converted the attic into a bedroom and put in a skylight.

他把屋顶阁楼改成卧室并装上天窗.

- 3、 Energy consumption is influenced directly by the skylight of a atrium.

摘要中庭的天窗形式直接影响其耗能.

- 4、 The skylight in the image is light scattered off atmospheric dust particles and ice crystals.

该天窗,在形象是轻分散小康大气尘埃粒子和冰晶.

- 5、 CONSTRUCTION Sealing materials for skylight, bathtub.

建筑天窗、浴缸的防漏材料.

- 6、 Heliono's RF window can also be used as a skylight, clearstory window, or observation window.

合力电磁的屏蔽窗还可以用作采光窗、天窗和观察窗.

- 7、 A cold, diffuse light filtered in through the skylight.

一道冰冷的光线透过天窗漫射进来.

- 8、 Caption A vaulted grotto with a skylight shelters the ruins of cliff dwellings.

描述:带有天窗的圆形岩洞给悬崖民居的遗址提供了庇护.

- 9、 The 2 nd picture shows that the multiplier of skylight is equal or lesser than

downlights.

图2是天光的倍增系数等于或小于射灯的结果.

10、Skylight : Roof opening covered with translucent or transparent glass or plastic designed to admit daylight.

天窗: 设计以允许日光进入之覆盖以半透明或透明玻璃或塑料的顶部开口.

11、There was no skylight in the low roof, no window in any wall.

低矮的屋顶上没有天窗, 所有的墙上都没有窗户.

12、He crawled down through the skylight to the house underneath.

他从天窗爬到下面的房子里.

13、Please check the skylight control gear.

请检查一下天窗传动装置.

14、However, this indirect illumination will not have as much of an effect as the skylight.

然而, 这种间接光照的效果并不像天光那样明显.

15、Like me, he was the first through the door, the window, the skylight!

像我一样, 他是第一个通过门, 窗的天窗!

16、Mainly introduce the modeling methods of sunlight and skylight and current works on outdoor scene rendering.

主要介绍太阳光和天空光的建模方法和现有的一些室外绘制的工作.

17、In the last two parts we learned there are skylight from openings, Sunlight and indirect light.

在前两部分中我们学习了从窗口进入的天光, 阳光以及直射光.

18、What a great skylight!

多漂亮的天窗啊!

以上是简答网为您整理的skylight怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于skylight的用法、skylight的释义、skylight的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/skylight>

